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Obec Velká Dobrá prodává stavební 
pozemky v lokalitě Na Klínách.

Informace na tel.: 312 691 320 
nebo e-mailu: ou.velkadobra@volny.cz

OBCHŮDEK NA KULAŤÁKU VE VELKÉ DOBRÉ

Kupon na 15% 
slevu 
na celý sortiment 
(mimo HALENS)

Ceník inzerce:
1/2 strany 3 000 Kč 
1/3 strany 2 250 Kč
1/6 strany 1 500 Kč

Kontakt pro inzerci: vychodilova@copu.cz

> pro projekt zaměříme pozemek 
 - spolupracujeme s Vaším projektantem
> před započetím stavby provedeme její 
 vytyčení
> pro poskytnutí úvěru vyhotovíme geometrický 
 plán,  zajistíme zápis do katastru
> vyhotovíme geometrický plán ke kolaudaci 
 stavby

H.C.M. s.r.o. Rooseveltova 1598, 272 01 Kladno, tel.: 312 246 357, e-mail: info@geodeziehcm.cz, www.geodeziehcm.cz

KOMPLETNÍ SERVIS 
GEODETA PŘI STAVBĚ 

NEJEN RODINNÉHO 
DOMU

NEBOJTE SE ÚŘADŮ 
- NEZTRÁCEJTE ČAS!
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Vážení čtenáři,

po uplynulém půlroce si vás opět dovolujeme informovat o novinkách v naší obci. Prvou zprávou, kterou 
pro vás máme, je, že „spalovna“ nebude. Podle informací, které nám byly sděleny při kontrole areá-
lu, dle kontrolního protokolu České inspekce životního prostředí a sdělení Odboru výstavby Magistrátu 
města Kladna byla technologie spalovny prodána, demontována a odvezena z areálu firmy ELIAV, a. s., 
na jiné místo, viz článek o spalovně na straně 6. Na tomto místě bych rád poděkoval všem, kteří se na 
tomto úspěchu podíleli. Zvláště pak starostům okolních obcí Braškov a Družec, panu Ing. Drábovi a panu 
Kofentovi, náměstkovi hejtmana Středočeského kraje panu Ing. Hraběmu a panu Mgr. Hoffmannovi.

V současné době probíhají práce na opravě kanalizace v části „Malá Dobrá – východ“. Práce probíhají 
po etapách, při dostatku finančních prostředků by mohly být opravy dokončeny v průběhu letošního 
roku. 

Dále obec pokračuje v investicích do inženýrských sítí „Na Klínách“ (sítě – vodovod, kanalizace, plyn 
a elektrické vedení byly již zkolaudovány). Nyní probíhají práce na komunikacích, výstavbě chodníků 
a úpravě valu. Na prodaných pozemcích se začalo intenzivně stavět a vzhledem k tomu, že někteří naši 
noví obyvatelé by již rádi měli trvalé bydliště ve Velké Dobré, schválilo zastupitelstvo obce nové názvy 
ulic, a to Valdecká a Na Klínách.

Během prázdnin zahájíme přestavbu obecního bytu v mateřské škole a rozšíříme tak kapacitu MŠ na 
48 míst. Domníváme se, že toto rozšíření MŠ je dostatečné a pokryje požadavky rodičů na umístění dětí 
v MŠ. Na tuto akci jsme získali dotaci 500 tis. Kč z dotačních programů Středočeského kraje. Další dotaci 
jsme získali na nové herní prvky pro děti. Jejich umístění plánujeme na náměstí Komenského. 

V březnu letošního roku byla Povodím Vltavy vyčištěna část potoku pod hřištěm. Doufáme, že nám to 
pomůže vysušit obecní louku, alespoň v této její části. V její hořejší části, u pole, se nachází nový pra-
men, který rozbahnil cestu Pod Zahradami. Vypadá to, že jediným řešením na vysušení této cesty bude 
provést „melioraci“ a odvedení vody do potoka.

Na závěr mi dovolte, abych touto cestou poděkoval panu Levému a panu Kolruszovi za práci, kterou za 
mnoho let vykonali pro naši obec. Děkuji vám za pozornost.

Příjemné čtení a pěkné letní dny přeje

Ing. Zdeněk Nosek
starosta obce Velká Dobrá
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Co mám ve Velké Dobré rád
V minulém čísle magazínu jsme vyhlásili 
fotografickou soutěž. Vaším úkolem bylo 
vyfotit místo, které máte v naší obci rádi. 
K otištění jsme vybrali fotografie kapličky 
u rybníka autorů Pavla Hölzla a Jakuba 
Fairaizla. Všichni výherci byli kontaktováni 
e-mailem a poukázky do cukrárny Ňam 
ňam jim byly zaslány poštou. Gratulujeme 
a děkujeme za všechny zaslané fotografie.

Vítězná fotografie Pavla Hölzla

Kapličku vyfotil i Jakub Fairaizl



 DIGITALIZACE 
KATASTRÁLNÍCH MAP 

Katastrální mapy obce Velká Dobrá byly pře-
vedeny do digitalizovaného formátu a všich-
ni vlastníci parcel mají možnost do nich 
nahlédnout, překontrolovat je a případně 
podat námitky. Obnovený katastrální operát 
přepracovaný na digitalizovanou mapu bude 
k nahlédnutí veřejnosti v budově obecního 
úřadu ve Velké Dobré ve dnech od 25. 6. do 
10. 7. 2012.

V uvedených dnech bude veřejnému nahléd-
nutí v budově úřadu přítomen zaměstnanec 
katastrálního úřadu, v ostatních dnech bude 

požadované údaje poskytovat zaměstnanec 
obce nebo osoba pověřená obcí.

Dny, kdy bude na obecním úřadě přítomen 
zaměstnanec katastrálního úřadu:

pondělí 25. 6. 2012   13-17 hodin
středa 27. 6. 2012  9-12 hodin
pondělí 9. 7. 2012  13-17 hodin
V případě, že zaměstnanec obce nebude 

při nepřítomnosti zaměstnance katastrálního 
úřadu schopen poskytnout zájemci požadované 
údaje o jeho vlastnictví, bude možné nejlépe 
po předchozí dohodě nahlédnout do obno-

veného katastrálního operátu na katastrálním 
pracovišti v Kladně po celou dobu vyložení, 
tedy ve dnech 25. 6. – 10. 7. 2012. Katastrální 
úřad vyhlásí platnost obnoveného katastrální-
ho operátu dnem 26. 7. 2012.

Nový územní plán obce
Sledujte úřední desku před budovou  
obecního úřadu či internetové stránky obce 
www.velkadobra.cz, kde budou uveřejněny 
informace o postupu při tvorbě nového Územ-
ního plánu obce Velká Dobrá. x
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Změna provozovatele kulturního 
domu
Kulturní dům ve Velké Dobré má nového pro-
vozovatele. Výběrové řízení vypsané obecním 
úřadem vyhrála firma VEDOX s. r. o. U výběro-
vého řízení byla přítomna komise složená ze 
zástupců obce a TJ Sokol.

Kulturní dům ve Velké Dobré provozuje firma 
VEDOX s. r. o. se sídlem v Kladně od února 2012. 
Jejího jednatele, pana Zdeňka Veltruského, jsme 
se zeptali, jakými změnami kulturní dům projde 
a co občany v této souvislosti čeká. „Hlavní 
změnou, kterou bychom chtěli v letošním roce 
zrealizovat ve spolupráci s obcí Velká Dobrá a TJ 
Sokol Velká Dobrá, je rekonstrukce nekuřácké re-
staurace, do které bychom chtěli přilákat všechny 
občany Velké Dobré a okolí na pestrou nabídku 
jídel, pizz a steaků po celý týden včetně víkendů. 
Také plánujeme rozšířit zahrádku a zastřešit ji 
výsuvnou markýzou, vše je ve fázi jednání. Co se 
týče kulturních akcí, tak 19. května jsme uspořá-
dali Maškarní bál a v měsíci září chceme všechny 
pozvat na populární Travesti show,“ uvedl nový 
provozovatel. x

Cedule označující Malou 
a Velkou Dobrou přesunuta
V minulém čísle magazínu jsme se v rozhovoru 
s bývalým kronikářem obce panem Miroslavem 
Chaloupkou podrobně zabývali původní hranicí 
mezi Malou a Velkou Dobrou. Ten nesouhlasně rea-
goval na symbolickou pamětní ceduli, kterou parta 

Doberáků z recese umístila před bývalou „Francovic 
hospodu“, dům s číslem popisným 101.

Pan Chaloupka na základě zápisků z kroniky 
a výpovědí pamětníků objasnil, kde přesně se 
hranice mezi oběma obcemi kdysi nacházela: 
„Bylo to mezi dnešními domy č. p. 65 (Jungro-
vic truhlářství) a sousedním domem č. p. 146  
(Ledvinkovic), na protější straně mezi domy 
č. p. 62 (Šatrovic) a č. p. 141 (Chaloupko-
vic),“ uvedl a dodal, že ačkoli byla pamětní 
cedule postavena z recese, v zájmu objektivní 
pravdy by měla být posunuta cca o 100 metrů 
západněji. A k tomuto přemístění také došlo! 
Vykopání cedule a její zasazení na správné 
místo bylo další akcí v rámci „soutěžení“ mezi 
Malo- a Velkodoberáky. „My Malodoberáci 
jsme prosazovali přesun cedule právě do míst, 
které popisoval pan Chaloupka,“ uvedl Vladimír 
Dufek, který se akce aktivně účastnil. Sou-
částí přesunu byl i sportovní dvojboj. Nejprve 
v symbolickém přetahování lanem zvítězili 
Malodoberáci, vzápětí v kroketu Velkodoberáci, 
a tak byla remíza vhodným východiskem pro 
následující přátelské posezení. Čtyřicet občanů 
naší obce si připomnělo historické souvislosti  
a zároveň se výborně pobavilo. x

Činnost Městské policie Unhošť 
ve Velké Dobré
Městská policie Unhošť vykonává služební 
činnost v katastru obce Velká Dobrá na základě 
veřejno-právní smlouvy od 7. 2. 2012. Jedná 

se o službu v rozsahu 2 hodiny týdně, kdy zde 
městská policie provádí hlídkovou činnost 
a měření rychlosti. 

Hlídka probíhá nepravidelně v denní 
i noční dobu. Strážníci úzce spolupracují 
s Policií ČR, Obvodním oddělením Unhošť, se 
kterou je činnost koordinována a hlídky jsou 
směřovány na místa, kde dochází k páchání 
trestné činnosti. Měření rychlosti strážní-
ci provádí v ul. Karlovarská před školou, 
v ul. Pražská v místech, kde u silnice nejsou 
chodníky, a v ul. Kladenská u přechodu 
pro chodce. Další činnost městské policie 
vyplývající ze smlouvy mezi Unhoští a Velkou 
Dobrou jsou výjezdy hlídky na telefonická 
oznámení občanů. Zde se mohou obyvatelé 
Velké Dobré na strážníky obracet v případě 
zjištění protiprávního jednání, dopravních 
problémů, ale i volně pobíhajících zvířat. 
Strážníci jsou ve službě 24 hodin denně na 
tel. č. 724 554 444. 

Za dobu působení Městské policie Unhošť 
v obci Velká Dobrá strážníci řešili pouze několik 
drobných přestupků proti veřejnému pořádku, 
kdy věc na místě vyřešili domluvou a při měření 
rychlosti udělili několik blokových pokut. V jed-
nom případě hlídka v obci naměřila osobnímu 
motorovému vozidlu rychlost 104 km/h. Řidiči 
uvedeného vozidla bude ve správním řízení 
zadržen řidičský průkaz a bude mu udělena 
pokuta do výše 20 000 Kč. x
Petr Kropáč, velitel Městské policie Unhošť 

Přemístění cedule označující historickou hranici mezi 
Malou a Velkou Dobrou přihlížela řada občanů.
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V těchto týdnech probíhá oprava kanalizace v lo-
kalitě Malá Dobrá - východ. Práce byly zahájeny 
v měsíci lednu ajejich dokončení závisí mimo jiné 
na finanční situaci obce. Na tomto místě jsme 
v minulém čísle časopisu žádali jednotlivé občany 

o součinnost a slíbili jim včasnou informovanost 
o uzavírkách ulic a postupu prací. Bohužel infor-
movanost nebyla dle reakcí občanů dostatečná 
a za to se jim omlouváme. V současné době na 
kanalizaci proběhnou kamerové zkoušky  

a následně podáme žádost o její kolaudaci.  
V průběhu opravy se již někteří z obyvatel této 
lokality připojovali na kanalizační řád. V nejbliž-
ších dnech je proto vyzveme k uzavření smlouvy 
o odvádění odpadních vod. x

TÉMA ČÍSLO 2 
– SPALOVNA NEBUDE
Po dobu jednoho roku jste byli na tomto místě 
informováni o průběhu našich kroků směřují-
cích proti výstavbě „spalovny“ v katastru naší 
obce. Poslední informace zveřejněná v časo-
pise byla o tom, že rozhodnutím Krajského 
úřadu Středočeského kraje byla zamítnuta 
žádost o vydání integrovaného povolení. 
Firma AGMECO LT se v poslední možný termín 
proti tomuto rozhodnutí odvolala a její 
odvolání bylo řešeno Odborem výkonu státní 
správy Ministerstva životního prostředí ČR. Ten 
zrušil svým rozhodnutím původní negativní 
rozhodnutí Krajského úřadu Středočeského 
kraje, a to z toho důvodu, že zákon o in-
tegrované prevenci nevyžaduje výslovně 
kladné stanovisko posouzení vlivů na životní 
prostředí (EIA), celé rozhodnutí viz webové 
stránky obce, k novému projednání. Na toto 

rozhodnutí bylo reagováno dopisem starosty, 
ve kterém si stěžoval na nedodržení správních 
lhůt pro vyřízení odvolání (cca 3 měsíce), a to 
bez jakéhokoli upozornění nebo zdůvodnění 
řádného účastníka správního řízení, tj. obce. 
Tímto dopisem by se dle informací z mini-
sterstva životního prostředí měla zabývat 
komise ministra. Dále byla ve věci stavební-
ho povolení po prozkoumání naší stížnosti 
podána nejvyšším státním zástupcem žaloba 
ke Krajskému správnímu soudu. Ve věci nebylo 
zatím rozhodnuto.

V celé kauze však došlo k nečekanému 
obratu. Na základě upozornění od občanů na 
možné nedovolené zahájení provozu spalovny 
proběhly v měsíci dubnu v objektu firmy AG-
MECO LT kontroly z Odboru výstavby Magistrátu 
města Kladna a z České inspekce životního 

prostředí. Při kontrole z odboru výstavby, 
které se zúčastnili i zastupitelé obce, bylo 
kontrolujícím sděleno, že technologie byla 
prodána, zařízení se demontuje a bude od-
vezeno na jiné místo. Toto nám bylo posléze 
potvrzeno v protokolech o provedených kon-
trolách. A abychom o tom nepochybovali, byl 
odvoz technologie zdokumentován několika 
fotografiemi od pana Peterky, viz obrázky.

Na závěr bych chtěl znovu poděkovat všem 
občanům naší obce, občanským sdružením, 
starostům a občanům okolních obcí Braško-
va a Družce, vedení středočeského Krajského 
úřadu, pánům PhDr. Chládkovi, Ing. Hraběmu, 
senátorovi JUDr. Dienstbierovi a v neposled-
ní řadě panu Mgr. Hoffmannovi, za podporu 
v našem úsilí proti spalovně a za objektivní 
posouzení a řešení celého případu. x

TÉMA ČÍSLO 1 
– OPRAVA KANALIZACE

TÉMA ČÍSLO 3 
– ČISTÍRNA 
ODPADNÍCH VOD
ČOV pracuje bez větších technických a tech-
nologických problémů. Provádí se pravidelné 
měsíční odběry a rozbory vzorků a jejich 
vyhodnocení. Rád bych tímto poděkoval také 
paní Zdeňce Hanáčkové, která se stará o okolí 
čistírny, které zkrášluje květinami. x

VŠECHNY AKTUALITY 
A DOKUMENTY NALEZNETE NA 
WWW.VELKADOBRA.CZ



7

NA NEJČASTĚJI DISKUTOVANÁ TÉMATA 
REAGUJE STAROSTA OBCE ING. ZDENĚK NOSEK

Demontáž a odvoz linky na likvidaci odpadů 
metodou vakuové pyrolýzy
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Q_Kdy jste se vy dva seznámili?
J. Bendl: Jsme oba dva Doberáci, začali jsme 
chodit sem na hřiště, když nám bylo asi 10 
let. Chodili jsme sem denně od rána do veče-
ra, tady jsme se seznámili.
J. Vinš: Vlastně jsme spolu vyrůstali, chodili 
jsme spolu na fotbal a pak společně začali 
hrát za žáky.

Q_Ani jeden ale nejste místními rodáky, že?
J. Vinš: Já jsem se narodil v Bílenci, kde jsem 
žil dva roky, a v roce 1949 jsme se sem přestě-
hovali za příbuznými. Bydlím tu už 63 let.
J. Bendl: Já se narodil v Chomutově, ale rodiče 

maminky byli Doberáci a po dvou letech jsme 
se vrátili na Dobrou.

Q_Jak jste se dostali od fotbalu k hokeji?
J. Bendl: Jezdili jsme do školy do Kladna a tam 
začali hrát i hokej. Ráno jsme jeli autobusem 
na hokejový trénink od 6 hodin, pak šli do 
školy, pak na fotbalový trénink a večer zase na 
hokej. V 11 hodin večer pro nás přijeli rodiče 
a takto se to opakovalo každý den. Žili jsme 
oběma sporty.
J. Vinš: Někdy to bývalo náročné, třeba když 
jsme si vozili hokejovou výzbroj do Kladna na 
kole. (směje se)
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J. Bendl: V roce 1962 jsme přestoupili z Če-
chie do dorostu do Kladna. Ještě asi rok jsme 
hráli oba sporty, pak jsme ale dostali nůž na 
krk, abychom se rozhodli jen pro jeden sport, 
šlo nejen o čas, ale i o naše zdraví.
J. Vinš: Obě soutěže se navíc kryly, sešly se 
třeba dva zápasy v jeden den, tak jsme se 
museli konečně rozhodnout.

Q_Co rozhodlo u jednoho pro fotbal 
a u druhého pro hokej?
J. Vinš: U mě vyhrál hokej, protože se tenkrát 
někdo z kladenských hráčů zranil a mě do 
týmu povolali z dorostu. V roce 1965 jsem 

Velká Dobrá vždy byla líhní sportovních talentů, mezi ně patřili i hokejista Jaroslav Vinš 
a fotbalista Jaroslav Bendl, kteří své sportovní začátky prožívali společně na hřišti FC Čechie. 
Právě zde jsme se sešli k rozhovoru.

ROZHOVOR  S DOBERSKÝMI 
SPORTOVNÍMI LEGENDAMI
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Přátelé z dětství - Jaroslav Bendl a Jaroslav Vinš
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v necelých 18 letech hrál svůj první ligový 
zápas.
J. Bendl: U mě to bylo tak, že jsme v dorostu 
hráli hokejový zápas s Litvínovem, sedm vteřin 
do konce se to popralo, pět lidí vážně zraně-
ných, já měl otřes mozku a upadl do bezvě-
domí. Táta pak o hokeji nechtěl ani slyšet, 
navíc mi ho na rok zakázali, tak jsem se po 
uzdravení rozhodl pouze pro fotbal.

Q_Tudíž vaše rozhodnutí nezáviselo na ta-
lentu, ale na zranění?
J. Vinš: Vlastně ano, co se týče talentu, nebylo 
to totiž jednoznačné - oba jsme hráli ligu 
dorostu v obou sportech.
J. Bendl: Hokejoví trenéři nám říkali: Jseš 
dobrej, zůstaň u hokeje. Fotbaloví zase: Vy-
kašli se na hokej, máš perspektivu ve fotbalu. 

Q_Vzpomeňte na svou velkou éru Dukly 
Praha...
J. Bendl: Měl jsem štěstí, že jsem se brzy do-
stal do národního dorostu a že jsem na vojnu 
narukoval přímo do pražské Dukly. Splnil se 
mi sen, protože tam ještě z těch starších hrá-
čů zůstali Masopust a další, se kterými jsem 
mohl hrát. Hrál jsem tam pak ligu deset let 
1967-77. V posledním ročníku jsme se stali 
mistry ligy. Bylo to ohromné, Dukla v tu dobu 
nabírala dech, pak přišly i další tituly, které 
jsem kvůli zraněným achilovkám nezažil. 
Jsem ale rád, že na sklonku kariéry, než mě 

zranění z vrcholového sportu vyřadilo, přišel 
titul.

Q_V letech 73-74 jste také odehrál čtyři utká-
ní za reprezentaci, přičemž jedno v Brazílii...
J. Bendl: To jsme vypadli z kvalifikace na 
MS a Brazilci si nás pozvali na přátelák jako 
přípravu před mistrovstvím, tam jsem podruhé 
v kariéře reprezentoval Československo. Bylo 
to úžasné a rád na to vzpomínám. Jen mě 
mrzí, že jsem nikdy nehrál před domácím 
publikem v Praze, ale takový je sport.

Q_Jak tomu bylo se slavnou kladenskou 
hokejovou generací 70. let?
J. Vinš: Ta éra začínala v roce 1972, když 
jsme v play-off prohráli s Kometou Brno, ale 
tenkrát už jsme hráli dobře a v další sezó-
ně 1973/74 získali první titul. Ty pak přišly 
čtyři za sebou! To byla slavná éra, sešli jsme 
se dobrý manšaft, byli jsme bojovní a měli 
ohromnou touhu vyhrávat. 
Q_Vy jste hrál za Kladno dlouhých 19 let, 

jaké úspěchy jste posbíral?
J. Vinš: Hrál jsem 1. ligu od roku 1965. Mistr 
Československa jsem byl 7krát – dva tituly 
v Jihlavě, kde jsem byl na vojně, pak čtyři po 
sobě za Kladno a poslední sedmý za Kladno 
v roce 1980. Skončil jsem v roce 1986 také 
kvůli zranění - měl jsem poraněnou hlavu 
a prasklý obratel a taky hrál roli věk.

Q_Jak vzpomínáte na zisk Poháru mistrů 
Evropy v roce 1979?
J. Vinš: Bylo to úžasné! Finále se hrálo v Mosk-
vě proti Spartaku Moskva, kde jsme remizova-
li. Na odvetu do Kladna bylo vyprodáno, přišlo 
6-7 tisíc lidí, tehdy lidé na hokej chodili 
hodně. Vyhráli jsme na samostatné nájezdy, 
bylo to ohromné, protože do té doby vyhrávaly 
jen sovětské celky.

Q_Jak vás tehdy ocenil československý stát?
J. Vinš: Poděkovali nám, dali nám minimální 
odměnu, medaili a diplom, to bylo vše. Když 
jsme ale vyhráli titul za Kladno, dostali jsme do-
volenou v Bulharsku, to už bylo něco! (směje se)
J. Bendl: To jste se měli. My jsme za titul do-
stali 5 tisíc hrubého a jeli jsme akorát tak na 
soustředění. (směje se) Ale já si nijak nestěžu-
ji, byl jsem spokojený.

Q_S jakými pocity jste sledovali letošní MS 
v hokeji?
J. Vinš: Líbili se mi Slováci. Z výkonu našeho 

týmu v základní skupině jsem byl rozpačitý, 
nějak mě nechytl za srdce. Měl jsem pocit, 
že kdyby tu základní skupinu odehrály místo 
kluků z NHL výběry Pardubic a Komety, bylo by 
to stejné. Ti kluci z NHL jsou unavení, je toho 
na ně moc.
J. Bendl: Já jsem to taky sledoval, ale naše 
národní družstvo mi připadalo mdlé. Taky 
mi vadí, že se to hraje kvůli NHL v květnu, 

když je venku hezky. Je to celé postavené na 
hlavu - hokej v květnu a fotbal se v úno-
ru kolikrát hraje na ledě. Pak se divíme, že 
chodí málo diváků. Celkově ty hodnoty sportu 
poklesly, diváci se rozdělili k různým spor-

tům a s návštěvností je to špatné, za naší éry 
jsme domácí zápasy se Spartou museli hrát 
na Strahově, aby se 30 tisíc lidí vešlo! K tomu 
se lidi chodí na fotbal prát, když chci jít na 
Spartu, mám strach o auto i o sebe, to násilí 
na stadionech je strašný nešvar. Jak má pak jít 
na fotbal otec s dítětem, když je tam nebez-
pečno?

Q_Jak se těšíte na fotbalové Euro?
J. Bendl: Jsem skeptik, trenér Bílek čarovný 
proutek nemá, nevěřím, že by se to družstvo 
nějak výrazně zlepšilo, ačkoli bych jim to přál. 
Ten fotbal je celkově dnes o něčem jiném - za 
naší éry nebyly peníze a byla větší parta, zod-
povědnost a morálka, dneska je to naopak, 
mají hodně peněz a zajímají je víc bary a děv-
čata než prohraný zápas. A to mě právě mrzí 
i u naší reprezentace.

Q_Chodíte na fotbal sem, na Čechii?
J. Vinš: Já chodím tak na půlku zápasů za se-
zónu, mám u Strakonic chatu v krásné přírodě, 
tak tam jezdím sekat trávu. 
J. Bendl: Já chodím pravidelně. Jezdím 
o víkendech i po jiných vesnicích na utkání, 
přejíždím mezi zápasy. Víte, ligovou atmosféru 
už jsem zažil, při té vesnické se mi líbí řeči 
diváků. Někdy je to až fantastické, přijde 150 
lidí a z toho jich je 148 hlavním trenérem, to 
mě baví. (směje se)

Q_Jak se vám tady ve Velké Dobré žije?
J. Bendl: My jsme oba důchodci, tak si to uží-
váme! Zrekonstruoval jsem barák, v roce 2002 
jsme se vrátili z Prahy, bydlím tu teď trvale už 
deset let a jsem spokojený. Užívám si pátého 
vnoučátka, trávím s ním co nejvíc času.
J. Vinš: Já jsem důchodce třetím rokem, ale 
v Kladně na Sletišti mám posilovnu, kam jez-
dím každý den. Jinak jsem tu také spokojený, 
máme tu novou kanalizaci, stavíme nové ba-
ráky, máme krásné hřiště, zavlažované, navíc 
umělou trávu...
J. Bendl: Já když to vidím, tak bych brečel. 
Když už člověk nemůže chodit, tak tady máme 
taková krásná hřiště! K tomu nádherná tělo-
cvična, nově postavená...
J. Vinš: Mně už to s pohybem taky nejde, 
naposledy jsem hrál hokej před třemi lety za 

staré pány, ale už se mi bruslilo špatně. Ale 
letos po Silvestru jsem byl na stadionu bruslit 
se svým vnoučkem, ten mě potěšil, když mi 
řekl: Ty dědo, ty bruslíš docela dobře! (směje 
se) x

JAROSLAV VINŠ: „NA SLAVNOU 
KLADENSKOU HOKEJOVOU ÉRU 
VZPOMÍNÁM RÁD.“

JAROSLAV BENDL: 
„BAVÍ MĚ ATMOSFÉRA 
VESNICKÉHO FOTBALU.“
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V ZÁKLADNÍ ŠKOLE
Předškoláci si „hrají na školu“
Od září 2011 se pravidelně schází kroužek Šikov-
ný předškoláček. Navštěvuje jej 10 dětí, které 
v následujícím školním roce půjdou do první 
třídy. Jednou za čtrnáct dní si děti společně se 
svou budoucí paní učitelkou „hrají na školu“. 
Každá schůzka je tematicky zaměřena - děti 
například hledaly pirátský poklad, učily se 
kouzlit s papírem nebo cestovaly za zvířaty po 
Africe. Hravou formou tak rozvíjely nejen svou 
grafomotoriku, audiovizuální percepci a po-
dobně, ale také si zvykaly na prostředí školy, 
na chování v hodině a v neposlední řadě na své 
budoucí spolužáky. 

Nová interaktivní tabule 
díky Fondomatu
Jedním z dalších plánů školy je pořízení interak-
tivní tabule i do třetí učebny. Vzhledem k ome-
zeným možnostem získat finanční prostředky na 
tento projekt se škola ve spolupráci s Klubem 
rodičů rozhodla využít program Fondomat. 
Fondomat je prvním crowdfundingovým webem 
v České republice a je jedinou službou svého dru-
hu, která přijímá transakce v korunách, a umož-
ňuje tak získávat peníze na jakékoliv aktivity či 
projekty, a to za pomoci sociálních sítí. Projekt 
Interaktivní tabule pro malotřídku je v součas-
né době podán a čeká se na jeho schválení ze 
strany provozovatele stránek www.fondomat.cz. 
Věříme, že se v nejbližší době tento školní projekt 
na stránkách objeví a pomůže dalším žákům mít 
interaktivní tabuli ve své třídě. Aktuální informa-
ce najdete na stránkách školy.

Naše aktivity v rámci projektů EU
V současné době škola realizuje dva projekty: 
EU OPVK 1.4. Peníze do škol – Jazyková gra-
motnost a IT na malotřídní škole (dotace  
480 000 Kč, odeslány 3 monitorovací zprávy) 
a EU OPVK Tvorba interaktivních materiálů  
na 1. stupni ZŠ v regionu Kladno (dotace  
1 200 000 Kč). V rámci projektu proběhla 

zahajovací schůzka a tři školení – AV media, 
třídenní kurz pro lektory interaktivních tabulí. 
Žáci školy sbírali informace o obci – proběh-
la beseda s kronikářem panem Levým, paní 
Landovou, paní Fairaizlovou a panem Dufkem, 
také jsme uskutečnili návštěvu Sládečkova 
muzea v Kladně. Naši školu navštívili žáci ze ZŠ 
Družec, kterým jsme ukázali naši kapli Nalezení 
svatého Kříže. Skvělým průvodcem při její pro-
hlídce nám byl pan Horák. Žákům ze ZŠ Doksy 
jsme ukázali Mohylu. Všichni naši žáci byli 
pozváni do školy ve Hřebči, kde jim žáci 5. roč-
níku ukázali školu, památník Lidice a pozvali je 

na výborný oběd. V rámci tohoto projektu byla 
odeslána 1 monitorovací zpráva.

V lednu tohoto roku jsme podali projekt EU 
OPVK 7.1.2. Rovné příležitosti dětí a žáků, 
včetně dětí a žáků se speciálními vzdělávací-
mi potřebami - Prevence specifických poruch 
učení u dětí předškolního a mladšího školního 
věku. Hlavním cílem projektu je snížení od-
kladů povinné školní docházky u předškolních 
dětí a prevence vzniku SPU u dětí mladšího 
školního věku, nebo alespoň snížení negativ-
ního dopadu SPU. Vycházíme ze skutečnosti, 
že v předškolním věku a na začátku školní 
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Předškoláček 

Dubnová návštěva Lidic
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WEB ŠKOLY:
WWW.ZSVELDO.ESTRANKY.CZ

ŽIVOT 
V MATEŘSKÉ ŠKOLE

Poznáváme zvířátka
Po celý školní rok jsme v mateřské škole 
pracovali podle ŠVP „Máme se rádi a pozná-
váme vše okolo nás“. Cílem ŠVP je seznamovat 
děti s přírodou a vytvářet kladné vztahy mezi 
dětmi. Seznamování dětí s přírodou probíhá 
prostřednictvím vycházek do okolí MŠ a ná-
vštěv zvířecích kamarádů - například klokán-
ků, oslíka a králíků v místním zahradnictví. 
Začátkem května jsme také navštívili ZOOPARK 
v Buštěhradě, kde nás překvapila rozmanitost 
i množství exotických zvířat. Kladné vztahy 
mezi dětmi se formují při společných hrách 
mladších se staršími, při návštěvách dětí  
v 1. třídě ZŠ, při společných setkáních dětí 
s dětmi z MŠ v Lidicích, kde jsme byli v dubnu 
na návštěvě v galerii na pohádce „Proč mají 
sloni dlouhé choboty“.

Chodíme do divadla
Důležitou formou pro vytváření pozitivního vzta-
hu ke společnosti jsou návštěvy kulturních akcí. 
Jezdíme s dětmi pravidelně do divadla Lampion 
v Kladně, v MŠ nás navštěvují divadlo Hračka 
a Žebřík. Předškolní děti v dubnu vystoupily 
s kulturním programem pro nové občánky na 
obecním úřadě.

Společné akce s rodiči
Citové prožitky u dětí prohlubují společné akce 
školy s rodiči. V letošním školním roce jsme opět 
úspěšně uspali a v dubnu zase probudili broučky 
v doberském lese. Rodiče i prarodiče se potěšili 
z vystoupení dětí u vánočního stromečku, kdy je 
vždy MŠ naplněna k prasknutí a kdy není nouze 
o slzy radosti a dojetí. Do konce roku ještě plá-
nujeme výlet do pohádkové země v Pičíně, osla-
vy MDD a slavnostní rozloučení se školním rokem 
na zahradě, které vyvrcholí šerpováním 15
předškoláků. x

WEB ŠKOLKY:
WWW.MSVELKADOBRA.CZ
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docházky se SPU ještě nediagnostikuje. Cílem 
je tedy dítě optimálně připravené na vstup 
do 1. ročníku a zmírnění projevů a případná 
diagnostika SPU u dětí mladšího školního věku, 
a to prostřednictvím kurzů pro předškoláky 
a dělených hodin v 1. a 2. ročníku ZŠ. V prů-
běhu projektu dále vznikne soubor nápadů pro 
práci s dětmi předškolního a mladšího školního 
věku. Hlavní partneři projektu jsou MŠ Velká 
Dobrá, Dyscentrum Praha, Prevence ve škole 
o. s., okolní ZŠ a MŠ. Žádost o podporu splnila 
podmínky přijatelnosti.  x

Povídání o fotbale
V rámci jednoho z projektů docházejí na základní 
školu různí hosté z veřejného doberského života. 
Jedním z nich byl i prezident fotbalové Čechie 
Vladimír Dufek. Ten žáky seznámil se sportovním 
děním v obci se zaměřením na fotbal. Každému 
z 37 žáků pak věnoval knihu M. Oliveria „Modro-
bílá láska Čechie“ z roku 2009, která byla vydaná 
u příležitosti 90 let kopané v obci. Děti rovněž 
dostaly pamětní list ke 100. výročí založení TJ So-
kol V. Dobrá, společně se symboly obce - znakem 
a vlajkou, s výkladem historie heraldických znaků 
a symbolů. FC Čechie věnovala škole originální 
bundesligový fotbalový míč, který klubu zaslal 
Lukáš Jarolím, hráč Hamburger SV.

Návštěva zooparku v Buštěhradě

Co nás čeká
Pro školní rok 2012/2013 bylo do  
1. ročníku zapsáno 16 žáků.   
31. května budou žáci 1. ročníku 
v Městské knihovně Kladno slavnost-
ně pasováni na čtenáře. 8. června 
odjíždíme na školu v přírodě na „Po-
hádkovou planetu“ do Borovanského 
mlýna v jižních Čechách. 

Sladké odměny v doberském lese

Karneval si děti v kostýmech vždy naplno užijí
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ÁČKU HROZÍ PÁD DO 1.B TŘÍDY

Zimní příprava A mužstva byla zahájena na 
začátku ledna a postupně se do ní zapojily tyto 
posily: M. Hrebiček z Tuchoměřic, L. Tlustý  
a O. Pilař z Nového Strašecí, J. Pohlot z Klášter-
ce nad Ohří a T. Šroba z Kamenných Žehrovic. 
Z týmu odešli: T. Zelenka (pracovně v Anglii)  
a T. Lev na hostování na Braškov. Tréninky, které 
se konaly 3krát týdně, byly zaměřeny hlavně na 
zlepšení fyzické kondice hráčů. K tomu výrazným 
způsobem pomohlo i únorové 5denní soustře-
dění v již osvědčeném prostředí v Modré u Děčí-
na. Nedílnou součástí zimní přípravy byla i účast 
našeho mužstva na zimním turnaji Aritmy 
Praha, kde jsme během dvou měsíců odehráli 
několik velice kvalitních zápasů i se soupeři 
z vyšších soutěží. Naše mužstvo si v konkuren-
ci 16 týmů vedlo velice dobře, když nakonec 
skončilo na pěkném 4. místě. Výsledky a výkony 

z turnaje a výborná atmosféra v mužstvu nám 
před startem jarní části mistrovské soutěže vlily 
optimismus do žil a víru ve vylepšení postavení 
našeho mužstva v tabulce 1.A třídy.

Bohužel realita a výsledky těžkých mistrov-
ských bojů byly jiné. Po odehraných zápasech 
jarní části máme na kontě pouze 3 výhry a naše 
postavení v tabulce je momentálně kritické. 
Propadli jsme se až na předposlední 15. místo, 
které na konci soutěže bude znamenat sestup 
do 1.B třídy. Pozitivem a povzbuzením do 
posledních 4 jarních kol by měly být zlepše-
né výkony mužstva v posledních domácích 
zápasech s týmy ze špice tabulky. Hodně tomu 
pomohl i návrat Jana Hrubého z hostování v SK 
Kladno. Zvláště poslední zápas se Spartakem 
Příbram odehrálo naše mužstvo výborně a jen 
klid v koncovce a trošku toho fotbalového štěs-

tíčka chybělo k zisku plného počtu bodů. Ještě 
kvalitnější byl především 1. poločas s mužstvem 
Slaného, což stačilo na vítězství 2:0. Nakonec 
mohu za všechny hráče slíbit, že uděláme v zá-
věru soutěže maximum proto, aby se i v příští 
sezóně hrála na Velké Dobré 1.A třída, která sem 
nepochybně patří. Budeme se rvát na doraz 
a věříme v podporu všech našich fanoušků. 
Vlastimil Hrubý, trenér A mužstva

Béčko se pere o setrvání ve 3. třídě
B tým začal sezónu 2011/12 se střídavými 
úspěchy. Po mé administrativní chybě nám bylo 
odečteno 6 bodů a dalších 9 bodů jako trest, 
k tomu peněžitý trest a zákaz výkonu funkce 
kapitána J. Váni. (Jedná se o tvrdší trest, než 
postihl prvoligovou Olomouc za korupci!) Kvůli 
tomuto verdiktu jsme byli odsouzeni k pravdě-

Kapitán áčka Jiří Polák a Jan Jungr 

Část minipřípravky s trenérem V. Machkem a asistentem O. Novotným 

Hlavičkový souboj Martina Jíchy sleduje Jan Hrubý 

Momentka z utkání dorostu 



13

podobnému sestupu. Mužstvo se rázem ocitlo 
v roli outsidera soutěže. Tým se nescházel, 
nebyl schopen ani průměrného výkonu, šel 
od prohry k prohře. V zimní pauze také nic 
nenasvědčovalo k obratu. Tréninková morálka 
nebyla nejlepší. Avšak po „umluvení“ 40le-
tého J. Libecajta a jeho začlenění do týmu se 
mužstvo začalo zvedat po všech stránkách. Díky 
rozšíření kádru A týmu a zkvalitnění komuni-
kace s trenérem áčka jsme v jarní části soutěže 
vhodně doplňováni, tudíž je to znát na výsled-
cích. Pozitivem rovněž je, že se k fotbalu po 
těžkém zranění vrátil stoper Vladimír Dufek ml. 
V současnosti má tým perspektivu, řád a výbor-
né technické zabezpečení. Poslední výsledky 
naznačují, že v sezóně 2012/13 se bude dál 
hrát na Dobré s B týmem 3. třída. 
Luděk Novotný, trenér B mužstva

Dorost má široký kádr, 
hrají i náhradníci
Klubem velmi dobře zajištěná zimní příprava 
na jarní sezónu, kdy jsme trénovali 3krát týdně 
(tělocvična, umělka a umělka spojená s výbě-
hem), splnila očekávání jak v přístupu hráčů 
k docházce, tak i v tréninkové morálce. Povedlo 
se sehrát několik přípravných utkání, která 
však nesplnila naše očekávání v předvedeném 
výkonu, takže do jarní části jsme vstupovali 
s trochu rozporuplnými pocity. Ještě před začát-
kem mistrovských utkání se povedlo rozšířit náš 
kádr o dva hráče – P. Hikl (záložník) a K. Hrač 
(útočník). Oba ukázali, že jsou i posilami – Hrač 
vstřelil už 10 branek. Naše hra v jarní sezóně je 

odvislá od účasti hráčů základní sestavy a jejich 
předvedených výkonů. Ale i „náhradníci“ na 
jaře předvádějí slušné výkony, takže mohou 
postupně nahrazovat hráče, kteří v dorostu 
končí (Novotný, Dundyč, Placák). Avšak i tak-
zvaní „hráči do počtu“ pozvedli svou výkonnost 
a srdnatě bojují o své místo na hřišti. Takže 
máme i příjemně nepříjemné starosti. Jiná 
mužstva mají problémy slepit sestavu, zatímco 
náš kádr má na každý zápas 16 až 18 hráčů. 
Naší snahou je, aby se občas mohli zapojit 
všichni.

Samozřejmě nedílnou součástí je příprava 
hráčů pro mužstvo dospělých – pravidelně za 
B mužstvo nastupují Novotný a Křečan. Doufá-
me, že v nastolené cestě budeme pokračovat, 
hráči se budou pouze zlepšovat, naše hra bude 
stále lepší a „koukatelnější“ a že hráči končící 
v dorostu budou přínosem pro mužstva dospě-
lých nejen Velké Dobré, ale i pro své mateřské 
kluby. Zároveň připomínáme, že naši svěřenci 
dokážou rovněž „přiložit ruku k dílu“ při brigá-
dách nejen pro FC, ale i pro obec. 
Lukáš Prach, Martin Křečan st., Martin Křečan 
ml., trenéři dorostu

Přípravka trénuje na svou 
první soutěž
Výbor FC Čechie Velká Dobrá vyhlásil nábor mlá-
deže (ročník 2005, 2006, 2007) do fotbalové 
přípravky 3. 12. 2011. Vedoucím trenérem byl 
pověřen hráč A týmu dospělých Václav Machek, 
kterému pomáhá spoluhráč R. Neuberger a do-
rostenec O. Novotný. Přípravka trénuje v sou-

časnosti každé úterý v 16.15 a v pátek od 17 
hodin většinou na velmi kvalitní ploše hlavního 
hřiště. Zatím se tréninkového procesu pravidel-
ně účastní 10 chlapců a 2 děvčata. Po doplnění 
kádru a získání základních fotbalových návyků 
a dovedností bude výbor FC zvažovat přihláš-
ku do soutěže FAČR od 3 do 10 let. Vyzýváme 
i další děti: Přijďte si s námi zahrát a zatrénovat 
také vy! Nové hráče přibíráme kdykoli během 
sezóny, stačí přijít na trénink či se domluvit 
s trenérem Machkem.

„Staří páni“ porazili Braškov
Doberští veteráni sehráli přátelské utkání 
s veterány z Braškova. Ti přijeli s velmi silnou 
sestavou s řadou mladších hráčů, kteří stále 
nastupují za braškovské áčko. Jména Kohout, 
Brabec, Želina, Duda, Olič, Veselý atd. vzbu-
zovala respekt. V úvodu utkání se také Čechie 
většinou bránila a první poločas prohrála 1:2. 
Druhá půle byla režírována vynikajícím Reich- 
lem, kterému dobře sekundovali další velezku-
šení borci M. Bubeník, M. Nosek, P. Fiman 
a další. Honza Reichl čistým hattrickem obrátil 
skóre ve prospěch Čechie, a dal tak pamětní-
kům šanci zavzpomínat na zlatou éru Čechie. 
Poděkování za kvalitní sportovní podívanou 
patří ale pochopitelně všem aktérům zápasu.

Čechie V. Dobrá Old Boys: S. Braškov Old Boys 
4:2 (1:2). Branky za domácí: Střihavka, Reichl 
(3). Sestava: Čermák, Kolrusz, Hamouz, Reichl, 
Votava, Vinš, Křečan, Fiman, Bubeník, M. No-
sek, Škach, Novotný, Z. Nosek, Střihavka, Sojka, 
trenéři: Kejmar, Votava. x

Před utkáním v Hradišťku (zleva Machek, Duda,  
Hrubý D., Hrebiček, Hrubý J.), kde áčko prohrálo 4:0  



14

SP
O
R
T

SPORTUJEME VE VELKÉ DOBRÉ
Stolní tenis a badminton
TJ Sokol Velká Dobrá na přání několika sportovců 
zakoupila dva stoly na stolní tenis a díky spon-
zorům pořídila také stojany a síť na badminton. 
Od nového roku se ve sportovní hale dvakrát 
v týdnu schází desítka občanů k pravidelným 
tréninkům.

Sportovní hala a venkovní 
sportoviště
Venkovní sportoviště, která jsou ve správě tělo-
výchovné jednoty, jsou plně využívána. Držíme 
stabilně nízké ceny: hala 300 Kč/h, venkovní 
umělá tráva 200 Kč/h, kurt 100 Kč/h. Druhý kurt 
čeká na rekonstrukci, zatím ho lze využít na 
nohejbal nebo volejbal. Pronájem po dohodě 
s M. Bubeníkem na tel. 721 488 337.

Cvičení s Jájou
TJ Sokol Velká Dobrá spravuje prostřednictvím 
profesionální cvičitelky Jáji Dudkové také místní 
fitcentrum. Nyní ve fitku provozuje kurzy pilates 
a aerobiku a formování problémových partií (do 
konce června). Otevírací doba posilovny: úterý 
18:00 – 20:00, čtvrtek 16:30 – 18:00, vstupné 
50 Kč. 

Každý měsíc do fitcentra dojíždí doktor z kli-
niky, který ženám nabízí estetické služby jako 

permanentní epilace, rejuvenace (omlazování 
pokožky), redukce akné a další. Cvičitelka Jája 
Dudková pravidelně pořádá sportovně-rela-
xační víkendy pro ženy, aktuálně v Plzni a na 
Živohošti. Od září pak připravuje dětské kurzy 
aerobiku, kurz pilates, aerobik a formování 
problémových partií, step aerobik, bodystyling, 

břišní tance či latinskoamerické tance. Jednou 
v měsíci pak chystá akci – 2hodinové sobotní 
cvičení.

Provoz a program fitcentra bude upřesněn na 
začátku září - vyvěšen bude na dveřích fitka. 
Veškeré informace získáte na tel. 608 640 770, 
www.inmarket.cz/cvicenisjajou. x

Čechie žádá o dotaci na novou tribunu
FC Čechie Velká Dobrá by se už brzy mohl pyšnit novou tribunou v barvách klubu 
s potřebným zázemím pro dvě mládežnická družstva, diváky i rozhodčí. Stavební 
povolení už je vydané, v současné době je zažádáno o dotaci a čeká se na 
vyjádření ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy.
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DOBERSKÉ STŘÍPKY
Obecní i školní 
ples sklidily úspěch
V sobotu 15. ledna se konal společný ples 
základní a mateřské školy. Do kulturního domu 
se přišla bavit spousta lidí, jimž zahrála kapela 
Happy Band se zpěvačkou a zároveň učitelkou 
mateřské školy Ilonou Slezákovou. V sobotu  
10. března pak v kulturním domě proběhl 
tradiční obecní ples. K tanci hrála kapela Černý 
brejle, potěšila bohatá tombola, vysoká účast 
a především dobrá zábava. Děkujeme všem, 
kteří na oba plesy přišli. x

Sledujte internetové 
stránky obce 
Už jste navštívili nové webové stránky obce? Na 
adrese www.velkadobra.cz naleznete veškeré 
potřebné informace o aktuálním dění, ha-
váriích, opravách, jsou zde všechna usnesení 
zastupitelstva, vyhlášky, telefonní kontakty, 
jízdní řády, úřední hodiny, žádosti, formuláře, 
fotografie z akcí atd. Můžete se také zaregistro-
vat k odběru novinek e-mailem a přispívat do 
diskuzního fóra. Rádi přijmeme všechny vaše 
dotazy a náměty, zastupitelné obce jsou připra-
veni vám pohotově odpovídat. x

Černé skládky 
Pracovníci sběrného dvora byli v nedávné době 
nuceni odklízet „černé skládky“ okolo silnic 
a polních cest. Prosíme občany, aby využívali 
sběrného dvora za budovou obecního úřadu 
ve vymezených časech a neznečišťovali přírodu 
a prostředí, ve kterém žijeme. Ve sběrném 
dvoře přijímáme sklo, papír, železo, plasty, 
trávu. V letním čase je otevřeno ve středu 8-10 
a 15-17 hodin, v sobotu 8-12 hodin. Další sběr 
nebezpečného odpadu proběhne 20. října 2012 
od 9 do 12 hodin. x

Okénko spolku doberských zahrádkářů
V listopadu jsme společně navštívili koncert k 80. narozeninám známé zpěvačky Zorky Kohoutové v sále Městské knihovny na Mariánském 
nám. v Praze. Vedle jubilantky vystoupil i nestor české lidovky Standa Procházka, Richard Adam, Dalimil Klapka, Jaroslav Suchánek a další. 
10. prosince 2011 jsme se sešli v restauraci U Kosů na předvánočním setkání. Naše členky napekly cukroví, a tak jsme při kávě či pivě strá-
vili hezké odpoledne. Jubilantům jsme popřáli a předali drobné dárky.

První akce v letošním roce bylo posezení s hudbou v restauraci U Kosů. K tanci a poslechu nám hrál p. Bláha, dárky věnoval pivovar Rebel 
a nálada byla opravdu bezvadná. Dík patří majiteli i obsluhujícímu personálu restaurace. Výroční schůze našeho spolku se konala v sále kultur-
ního domu 14. dubna 2012. V úvodu př. Doskočilová přednesla zprávu o činnosti spolku v uplynulém roce. Př. Špétová nás seznámila s výsledky 
hospodaření a př. Kamenická shledala vše kolem financí v pořádku. Následoval plán práce na r. 2012 v podání př. Blatterbauera. Kronikářka př. 
Landová přečetla z naší kroniky první zápisy, které se týkaly založení a počátků činnosti spolku zahrádkářů ve V. Dobré. Závěr patřil diskuzi, přijetí 
nových členek a losování vstupenek. Každý si odnášel malou pozornost. Majitel, pan provozní i obsluha v kulturním domě nám vyšli ve všem 
vstříc, a tak jsme prožili další pěkné společné setkání. Chci poděkovat obecnímu zastupitelstvu včetně pana starosty za finanční podporu, bez 
které bychom nemohli větší akce uskutečnit. Uvítáme v našich řadách i další občany z Velké Dobré. Roční příspěvek od člena je 50 Kč a jedinou 
povinností člena je zúčastnit se akcí, které pořádáme. Přihlásit se můžete na OÚ u př. Špétové. Autor: předsedkyně spolku pí. Doskočilová

Oslavili jsme Den dětí 
Letošní oslavy Dne dětí ve Velké Dobré opět přilákaly desítky nejmenších obyvatel naší obce a je-
jich rodičů. Děti si v úterý 22. května odpoledne užily bohatého kulturního programu, čekaly je 
soutěže a hry, ukázky práce hasičů či opékání buřtů. Domů si odnesly sladké odměny. x



Kontakty
Obecní úřad 
Adresa:
Obec Velká Dobrá
Karlovarská 15
273 61 Velká Dobrá  
Telefon: 312 691 320 
E-mail: info@velkadobra.cz
ou.velkadobra@volny.cz 
Internet: www.velkadobra.cz
 
Úřední hodiny:  
pondělí:  8 - 12 , 13 – 17 hod. 
středa:  8 - 12 , 13 – 17 hod. 
 
Důležitá telefonní čísla
Havárie elektřiny: 840 850 860
Havárie plynu: 1239
Havárie vody: 840 121 121
Psí útulek Bouchalka: 312 250 508, 
603 52 30 70

Základní škola
Adresa:
Základní škola Velká Dobrá
Náměstí Komenského 17 
273 61 Velká Dobrá  
Telefon: 312 691 325 
E-mail: BeckovaZ@seznam.cz
Internet: www.zsveldo.estranky.cz

Mateřská škola
Adresa:
Mateřská škola Velká Dobrá
Školní 324
273 61 Velká Dobrá  
Telefon: 312 692 891 
E-mail: msvelkadobra@seznam.cz
Internet: www.msvelkadobra.cz

Česká pošta
Budova obecního úřadu
Telefon: 312 691 321

Otevírací doba: 
pondělí:  8 - 11.30 , 13 – 16 hod.
úterý:  8 - 11.30 , 13 – 16 hod.
středa:  8 - 11.30 , 14 – 17 hod.
čtvrtek:  8 - 11.30 , 13 – 16 hod.
pátek:  8 - 11.30 , 13 – 16 hod. 

Lékař
Praktický dětský lékař:
MUDr. Zuzana Kindlová
Budova obecního úřadu
Telefon: 723 046 221
 
Ordinační hodiny:
úterý:  9.45 – 11.15 hod.
čtvrtek:  11.30 – 12.30 hod.
pátek:  8 – 9 hod. 

Praktický lékař - internista :
MUDr. Jiří Roth
Budova obecního úřadu
Telefon: 312 691 810 

Ordinační hodiny: 
pondělí:  12.30 – 15.00 hod.
středa:  7.30 – 9.00 hod.
 (dia poradna)
 9.00 – 11.30
pátek:  13.00 – 15.00 hod.  
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